
Zápis 
ze 100. zasedání předsednictva GA AV konaného dne 11. května 2010 

 
Přítomni: dr. J. Gabriel, doc. L. Petráňová, dr. V. Rudajev, prof. K. Štulík, 

Ing. L. Horníček, A. Černá 

1) Ing. Horníček seznámil PGA s novou interní normou AV ČR 3/2010 „Statut 
Grantové agentury Akademie věd ČR“ a průběhem projednávání tohoto 
materiálu na XXXVI. zasedání Akademického sněmu AV ČR. 

2) Vláda dne 10. května 2010 odvolala stávající členy Rady pro výzkum, vývoj 
a inovace a jmenovala Radu v novém složení. Za AV ČR je v RVVI nově Ing. 
Aim, prof. Drahoš, prof. Hobza a doc. Oliva. Vzhledem k tomu, že v novém 
složení již není prof. Málek, dosavadní zástupce RVVI v Dozorčí radě GA 
AV, bude zaslána žádost předsedy Dozorčí rady GA AV předsedovi RVVI 
o doporučení zástupce nového. 

3) PGA rozhodlo zaslat dopis předsedy GA AV členům OR, kterým končí první 
funkční období a požádat je o pokračování i na druhé funkční období. Na 
základě čl. 6, bod 7 Statutu GA AV lze členství v OR prodloužit až na 5 let. 
Dr. Gabriel požádá o souhlas s prodloužením členství o dva roky ty členy 
OR, kterým končí již druhé funkční období. 

4) A. Černá informovala PGA o výsledku vyžádané kontroly použití účelové 
podpory na řešení grantového projektu na PřF OU. PGA vzalo výsledek 
kontroly na vědomí. 

5) Komise pro etiku vědecké práce AV ČR obdržela podnět doc. Matalové, 
předsedkyně OR 5. Komise se bude tímto podnětem zabývat. 

6) Prof. MUDr. Luděk Červenka, CSc., MBA rezignoval na své členství v OR 6 
z toho důvodu, že byl jmenován místopředsedou Vědecké rady interní 
grantové agentury MZ ČR, kde členové předsednictva nemohou být členy 
dalších agentur. PGA rozhodnutí akceptuje a k 11.05.2010 prof. Červenku 
uvolňuje z funkce. 

7) Dr. Gabriel navrhl uspořádat výjezdní zasedání Rozšířeného předsednictva 
GA AV v Nových Hradech ve druhé polovině září 2010. PGA s tímto 
návrhem souhlasilo. 

8) PGA projednalo a schválilo předložené žádosti řešitelů projektů o změny ve 
složení řešitelských týmů a přesuny finančních prostředků. 

9) Závěrečné části jednání PGA se zúčastnil předseda Vědecké rady doc. 
RNDr. Karel Oliva, Dr., který byl přizván zejména ve spojitosti s podnětem 
Akademické rady, aby se Vědecká rada začala zabývat problematikou 
interní grantové agentury AV ČR. Na toto téma proběhla obsáhlá diskuse. 
Doc. Oliva přislíbil, že se Vědecká rada problematikou IGA bude jistě 
zabývat. 

10) Další zasedání PGA se bude konat 24. června 2010 (po zasedání Dozorčí 
rady GA AV). 

 
Zapsala: A. Černá   Schválil: J. Gabriel 

 


